

| | |
|--|--|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-BILAD SECURITIES AND INVESTMENT Date: 10-04-2025 02:00:49 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p> | <p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البلاد للأوراق المالية والاستثمار التاريخ: 10-04-2025 02:00:49 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p> |
| <p>The Board of Directors of AL-BILAD SECURITIES AND INVESTMENT cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 26-04-2025 at zoom to discuss the following matters:</p> | <p>يسر مجلس ادارة شركة البلاد للأوراق المالية والاستثمار دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 26-04-2025 الساعة 11:00 في وسيلة الاتصال المرئي زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p> |
| <p>Subject:</p> | <p>الموضوع:</p> |
| <p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p> | <p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p> |
| <p>1.To reduce the company's authorized, subscribed, and paid-in capital by an amount of two (2) million Jordanian Dinars, by offsetting it against the company's accumulated losses as of the end of 2024.</p> <p>2.To amend Article (3) of the Memorandum of Association and Article (5) of the Articles of Association to read as follows: "The company's authorized, subscribed, and paid-in capital shall be (5,000,000) five million Jordanian Dinars, divided into (5,000,000) five million shares, with a par value of one Jordanian Dinar per share, fully paid."</p> <p>3.To amend Paragraph (A) of Article (12) of the Articles of Association (Shares Required for Nomination to the Board of Directors) to read as follows: "Any person nominated for membership of the Board of Directors must own at least (1,000) one thousand shares in the company. These shares must not be seized, pledged, or subject to any other restriction that limits their full disposal."</p> <p>4.To authorize the Board of Directors to take all necessary</p> | <p>1- تخفيض رأس مال الشركة المصرح والمكتتب به والمدفوع بواقع (2) مليون دينار ، وذلك بإطفاءه في رصيد الخسائر المتراكمة للشركة في نهاية عام 2024.</p> <p>2- تعديل المادة (3) من عقد التأسيس والمادة (5) من النظام الأساسي لتصبح على النحو الآتي: يتالف رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب به والمدفوع من (5,000,000) خمسة ملايين دينار مقسمة الى (5,000,000) خمسة ملايين سهم قيمة كل سهم دينار أردني واحد مسدد بالكامل.</p> <p>3 - تعديل الفقرة (أ) من المادة (12) من النظام الأساسي (الأسهم الواجب امتلاكها للترشيح لعضوية مجلس الإدارة) لتصبح على النحو الآتي : يشترط فيمن يتم ترشيحه لعضوية مجلس الإدارة أن يكون مالكله لعدد (1,000) ألف سهم على الأقل في الشركة ، ويشترط في هذه الأسهم أن لا تكون محجوزة أو مرهونة أو مقيدة بأي قيد آخر يمنع التصرف المطلق بها.</p> <p>4 - تفويض مجلس الادارة باتخاذ كافة الاجراءات اللازمة حيال تنفيذ قرارات الهيئة العامة غير العادية.</p> |

| | |
|--|---|
| actions to implement the resolutions of the Extraordinary General Assembly. | |
| Decreasing of the Company's capital | تخفيض رأس المال |
| To reduce the company's authorized, subscribed, and paid-in capital by an amount of two (2) million Jordanian Dinars, by offsetting it against the company's accumulated losses as of the end of 2024. | تخفيض رأس مال الشركة المصرح والمكتتب به والمدفوع بواقع (2) مليون دينار ، وذلك بإطفاءه في رصيد الخسائر المتراكمة للشركة في نهاية عام 2024. |
| Other: | آخر: |
| Reducing the number of shares required to be owned for nomination to the Board of Directors to one thousand (1,000) shares instead of five thousand (5,000) shares. | تخفيض عدد الأسهم الواجب امتلاكها للترشح لعضوية مجلس الإدارة لتصبح ألف سهم بدلا من خمسة آلاف سهم. |
| Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Dar Mahmoud | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Dar Mahmoud |